



Province de Québec

AVIS PUBLIC

ADOPTION DU RÈGLEMENT 931-2020 Abrogeant le règlement d'emprunt 916-2018

Avis est par la présente donné par la soussignée que lors de la séance ordinaire du Conseil de la Ville de Huntingdon tenue le 1^{er} juin 2020, les membres du Conseil ont adopté le règlement N° 931-2020 abrogeant le règlement d'emprunt No 916-2018 ayant pour objet de décréter un emprunt de 495 000 \$ et une dépense de 584 520 \$ pour la vidange des boues municipales.

Toute personne peut consulter ce règlement sur le site Web de la municipalité www.villehuntingdon.com et en obtenir copie au bureau de la greffière situé au 23, rue King, Huntingdon Québec, J0S 1H0, durant les heures d'affaires ou par courriel à l'adresse: greffe@villehuntingdon.com

Donné à Huntingdon, ce 16^e jour de juin 2020

PUBLIC NOTICE

BY-LAW 931-2020 ADOPTION Abolishing Loan By-law No 916-2018

Public notice is hereby given by the undersigned that at the ordinary meeting of the Town of Huntingdon held on June 1st, 2020, the members of the Council have adopted By-law No. 931-2020 abolishing Loan By-law No 916-2018 whose purpose was to authorize expenditures of \$ 584 520 and a loan of \$ 495 000 for the municipal sludge removal work of the wastewater treatment plant.

Any person may consult that By-law on the Town's Website, www.villehuntingdon.com, and obtain a copy at the Office of the Municipal Clerk located at 23, King Street, Huntingdon, Quebec, J0S 1H0, during business hours or by email: greffe@villehuntingdon.com

Given in Huntingdon, this 16th day of June, 2020.

Denyse Jeanneau
Greffière / Municipal Clerk